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Punten voor de rondvraag commissie ED de dato 12 maart 2025 
 
Fractie Vraag 

 
AB --- 

 
VSP ED 21: Agrarische scan 

• Wanneer kan de raad de agrarische scan inzien? 
 
ED 30: Convenant VISIT 
• Kunt u ons het huidige convenant met VISIT ter inzage leggen? 
• Kunt u een overzicht geven van de bijdragen welke de gemeente aan VISIT jaarlijks overmaakt? 
 
ED 32: Ontwerp Kerststad 2.2 
Er is een trainee van de Provincie Limburg gestart met het onderwerp Kerststad 2.2 .  
• Indien dit rapport klaar is zouden we dat dan voor de raadssessie mogen ontvangen zodat we dat kunnen bestuderen? 
 
ED 33a/b: Toilet alliantie 
Naar aanleiding van brief Toilet alliantie hebben wij de volgende vraag. 
• Wordt het toilet op het Walramplein veel gebruikt, heeft u hier cijfers van? 
• Is er behoefte om op meerdere plekken in het Valkenburgse zo een toilet te plaatsen? 
 

PGP ED 21: Agrarische scan 
Eind februari is hierover een toelichting geweest voor de portefeuillehouders.  
• Kan de wethouder hier een terugkoppeling over geven?  
• Wanneer is het rapport beschikbaar voor raads- en burgerleden? In de actielijst staat dat 24 van de 65 agrarische bedrijven hebben 

deelgenomen aan de scan. De grote meerderheid van de bedrijven heeft dus niet meegedaan.  
• Is duidelijk waarom deze bedrijven niet hebben deelgenomen?  
 
ED 32: Kerststad Valkenburg 
In de actielijst staat dat er tijdens een aparte themabijeenkomst een tussentijdse update gegeven wordt over de evaluatie van kerststad 2024 en 
vooruitgeblikt wordt op de editie in 2025.  
• Is hier al een datum voor bekend?  
 
We hebben in het voorstel over het Groevebeleid herhaaldelijk kunnen lezen dat bescherming van natuur belangrijk is en dat men daar de 
maatregelen voor moet nemen ongeacht of dit gevolgen heeft voor (commerciële) exploitatie.  
• Heeft dit gevolgen voor de ondergrondse kerstmarkten? 
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Voor zover bij ons bekend moet in het najaar de ontheffing/vergunning verlengd worden door de Provincie om de markt in de grot te mogen 
organiseren.  
• Kan de wethouder aangeven wat de verwachting is qua wel of niet verlenen van ontheffing? 
 
Zwerfafval 
Zwerfafval is een probleem, ook in onze gemeente. Uit de Valkenvlucht bewoners enquête bleek vorig jaar dat zwerfafval een grote ergernis is 
van onze inwoners. 77 % van de inwoners gaf in die enquête aan dat de vrijetijdseconomie leidt tot meer zwerfafval. Deze respons is in de Visie 
VTE meegenomen.  Het voorkomen en verminderen van zwerfafval staat bij de ambities in het Visie VTE document.  
In de vorige raadsperiode was er een initiatief binnen de Gemeente, Valkenburg Sprokkelt, dat m.b.v. extern ingehuurde capaciteit de 
zwerfafval problematiek actief onder de aandacht bracht (bewustwording), bewoners en ondernemers (sprokkelspots) enthousiasmeerde om hier 
mee aan de gang te gaan en door het sprokkelen ook meteen onderdeel van de oplossing was. Helaas heeft de huidige coalitie destijds besloten 
om dit initiatief af te stoten. Geen inbedding meer in de gemeente, geen budget meer voor (externe) personele ondersteuning. De gemeente 
voorziet nog wel in materialen en haalt het verzamelde afval op.  
Het initiatief is overgenomen door vrijwilligers, maar vanwege beperkte tijd en mogelijkheden lukt het niet om sprokkel evenementen te 
organiseren zoals voorheen. Ondanks verschillende verzoeken wil de Gemeente geen subsidie verlenen voor het organiseren van evenementen. 
Daarbij gaat het met name om een tegemoetkoming om bij een evenement koffie en iets lekkers te verzorgen voor de vrijwilligers die in hun 
vrije tijd Valkenburg schoon houden. Het lijkt erop dat het kind met het badwater is weggegooid.  
• Is het mogelijk om door extra ondersteuning het Valkenburg Sprokkelt initiatief nieuw leven in te blazen? Hiermee kan direct een ambitie uit 

de Visie VTE verwezenlijkt worden. 
 

VVD Afhandeling ingediende aanvragen evenementen 
Vanuit o.a. BIZ, Stichting Bok & Evenementen werden wij er op geattendeerd dat zij alle stukken aangaande aanvragen evenementen voor 1 
januari 2025 moesten indienen. Men maakt zich zorgen over wie dit nu verder afhandelt. 
• Kan de wethouder een toelichting geven ter geruststelling? 
 

CDA 
 

Huisvesting Mgr. Hanssen 
• Wat is de stand van zaken van het onderzoek naar de gewenste huisvesting voor de uitbreiding van de school Mgr. Hanssen?  
• Kunt u ons daar een tijdspad van geven en kunnen wij als gemeenteraad hier nog een actieve rol in spelen om mee te helpen deze geschikte 

huisvesting te vinden? 
 
 

 


